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Zygmunt Frankiewicz podkreśla, że wsparcie miasta było 
niezbędne do rozwoju Piasta i dzisiaj z całą stanowczością 
można stwierdzić, że była to przemyślana inwestycja, która 
przyniosła oczekiwane korzyści mieszkańcom i klubowi. 
Prezydent Gliwic przekonuje również, że promocja przez sport 
wpływa na wizerunek miasta i zwiększa jego rozpoznawalność 
wśród Polaków. 
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